



STYREMØTE 17/2021 - 2023

Tirsdag 10. januar 2023, kl. 19.00

Videokonferanse: <https://petanquenorge.whereby.com/petanque>

Tilstede: Lisbeth M Johannesen, Heidi Skjørberg Nilsen, Gabriel G. Bel-Lafkih, Trine Tinglum, Tore Blokhus, Christopher Kvarme
Forfall: Heidi Skjørberg Nilsen
Fra adm: Arild Skjæveland

SAK 01 GODKJENNING AV FORRIGE PROTOKOLL

Protokoll fra forrige styremøte er vedlagt

Forslag til vedtak:

Styret beslutta å godkjenne protokollen fra styremøte 16, 2. november.

SAK 02 SAMMENDRAG AV STYREPERIODEN

Et kort infoskriv skal leveres til generalsekretær Christian, og brukes i papirene inn mot Tinget og årsmøte.

Gabriel tar på seg oppgaven og skriver et forslag.

SAK 03 DOMMERKURS

Info ved Roger. Fem påmeldte på dommerkurs.

God dialog med Maija. De påmeldte får tilsendt reglene før kurset så de kan forberede seg litt på forhånd. Så blir det gjennomgang og en praktisk del.

Påmeldte både fra Vestlandet og Østlandet.

Dato for dommerkurset er 25. februar.

SAK 04 TERMINLISTE, KVAL- OG NM-DATOER

Gjennomgang av kvalifiseringene til internasjonalt mesterskap ved Lisbeth.

Venter på informasjon om mesterskap fra internasjonale forbund.

NM i Holmestrand – hotellkapasitet? Flere har forsøkt å booke men blitt møtt av beskjed om fullbooka hotell. Det jobbes med alternativer, info kommer i nyhetsbrev.

SAK 05 PETANQUEAVIS

Henvendelse fra Odd Rudjord som ønsker å starte avis om petanque. Gabriel viser frem et forslag.

Seksjonsstyret er positive, godt initiativ.

SAK 06 NM-VEKA

NM-Veka i Stjørdal og Trondheim 2023. Seksjonen har sagt ja til å delta. Må få gjennom kravet vårt om at det blir lørdag 18. juni.

Gabriel har tatt på seg hovedansvaret, og har fått med seg medhjelpere som har sagt de vil være med og hjelpe til.

Christopher foreslår å sende opp styremedlem på inspisering i god tid før mesterskapet.

SAK 07 ÅRSMØTE OG TINGET

Årsmøtet og Tinget er lørdag 15. april.

Info ved Arild før årsmøtet og Tinget. Styret informeres om beretningen. Tore vil ta på seg jobben med å sette sammen, og ønsker innspill.

SAK 08 ARBEIDET I NM-GRUPPA

Gabriel informerer. Det er satt opp arbeidsgruppe, og innkalt til møte senere denne denne måneden.

Sju medlemmer i arbeidsgruppe fra seks ulike klubber skal gjennomgå NM og NMs fremtid. To fra styret er med i tillegg til fem utenfor.

Styret vil informere underveis.

SAK 09 EVENTUELT

Tore vil gjerne ta på seg koordinerings og kommunikasjonsbiten i styret inn mot møter resten av styreperioden.

Neste styremøte: Tirsdag 7. mars 20.00